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Protokoll frfln 1tyrel1emöt1 -Torre del Moro Pltlnc1 Club 2024-10-03 

Plats: I anslutning till klubbens boulebanor 

Nlrvarande: 

Bengt-Åke Andersson (BÅ), Tommy Klasson (TK), Anette Sköld (AS), Bengt Eriksson (BE), 

Monica Johansson (MJ) samt suppleant Kjell Roxnäs (KR) 

1. Mötet öppnades av ordförande BÅ 

2. Dagordningen godkändes 

3. BE valdes till sekreterare 

4. AS valdes till justerare av protokoll 

5. Föregående protokoll lades med godkännande till handlingarna. Vissa 

frågeställningar/uppdrag är fortfarande under utredning (solceller/solpanel, 

Informationsblad "Välkommen till bouleklubben Torre del Moro11
) 

6. Ekonomi: 
a. på bankkontot på Deutsche Bank finns idag 5730,41 euros 

b. I handkassan finns Idag 46 euros 

7. Flaskspel/Tävlingar /Event 

a. Flaskspel: Beslut: Frågan om medlemmarnas Intresse och vilja att 

medverka och arrangera kommer att tas upp vid nästa 

lnformationsmöte 
b. lnbjudningstävlingar: Beslut: Frågan om medlemmarnas intresse och 

vilja att arrangera lnbjudningstävlingar tas upp vid nästa 

lnformationsmöte 

c. Svensk Fastighetsförmedling har kontaktat klubben om intresse finns 

att ha ett event tillsammans med klubben (internt flaskspel, grillning, 

mm). BÅ kontaktar förmedlingen och återkommer med mer 

information. Styrelsen ställer sig positivt till ett event med Svensk 

Fastighetsförmedling 

8. Sponsorer: BÅ och TK fick i uppdrag att kontakta ägaren för Boracay (det nya 
11My Life") för eventuell sponsring. Christer Sköld fick i uppdrag att kontakta 

ägaren för My Dream för eventuell sponsring. 

9. Övriga frågor: 
a. Grillfest: I slutet av oktober blir det grillfest. Mer information 

kommer från festkommitten. Priset för den som betalt 

medlemsavgiften till klubben är 10 Euro/medlem. Icke-medlem betalar 

fullt pris. 
b. Korvgrillning -AB: Christer Sköld har en önskan om att i samband 

med AB skulle korvgrillning kanske förgylla tillvaron. Beslut: Frågan tas 

upp med medlemmarna vid ett informationsmöte 
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c. Bouleutbyte med Rosaleda: 12/11 planeras tävlingen ske. Damerna 
ska vara nere på Rosaledas banor och herrarna ska vara här på Torre 
del Moros banor. Christer Sköld och Christer Sääf ansvarar för 
arrangemanget på Torre del Moro. (banor, mat, betalningar) 

d. Rosaleda: En förfrågan har kommer från bouleklubben Rosaleda att få 
låna klubbens grill och område för att arrangera deras lokala grillfest. 
De har inte tillstånd att grilla på deras hemmabana på grund av 
närliggande hus. Beslut: Styrelsen ställer sig positivt till detta. 
(Bouleklubben Rosaleda hjälpte oss när vi ha problem) 

e. Ny laptop: MJ påtalade att klubbens dator har blivit segare än segt. 
Datorn har blivit pensionär - så det är dags att ersätta den med något 
nytt. Beslut: KR fick i uppdrag att för klubbens räkning inköpa en 
laptop i Sverige med Office365 installerad 

10. Nästa möte: 14/11 i anslutning till boulebanorna (efter spel) 

Vid tangentbordet: 

Ordförande: Justerare: 

~~ 
Anette Sköld 
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